
DASEV DARENDELİLER KÜLTÜR SAĞLIK VE EĞiTiM VAKFI
MÜTEVELLi HEYET TOPLANTi TUTANAĞI

DASEV Darendeliler Kültür Sağlık ve Eğitim Vakfı'nın 2022 yılı olağan Mütevelli Heyet Toplantısı'nın Z6.02.?a23
tarihinde Pazar gtinü saat 09.30'da kahvaltı ikramını müteakip Anemon Otel toplantı salonunda yapılacağı 1B,01.2023
tarilıli çağrı mektubu ile kuruculara bi}dirilmişti. 06.02.2a23 tarihinde yaşanan Kahranıanmaraş merkezli korl<unç

deprem felaketi sebebiyle gerekli çoğunluk temin edilemediğinden 26,02,2023 tarihinde yapılması planlaııan toplantı
yapılamamıştır.
Toplantı çağrısı gereği birinci toplantıda gerekli çoğunluk olmadığından, ikinci toplantl günü olan 05.03.2023
tarihinde saat 11.30'da Anemon Hotel toplantı salonunda 2022 y/lı olağan Mütevelli Heyet top]antısı yapılmıştır.

GÜNDEM MADDE 1
Başkan Nadir ÖZATA, Vakıf Senedimizin 10, Maddesi gereğince 18.01.2a23 tarih ve 2023/2 sayılı çağrı nıektubunrın
usulüne uygun olarak kuruculara ulaştığını, kurucu üyeler tarafından imzalanan hazırlar listesinin incelendiğini,
yapılan yoklama soııunda ( 22 J kurucunun asaleten, ( 2 1 ] krırucunun vekAleten olmak üzere toplam (43 J kurucunun
toplantıya katıldığını beyan ederek toplantıyı açil,

GÜNDEM MADDE 2
Başkan ÖZara, kuruculara ve misafir olarak toplantıya katılan Darende Belediye Başkanı İsa Özkan ve Çukurova
Kaymakamı Mustafa Kaya'ya " hoş geldiniz" dedi. Divan lıeyeti seçimi için teklif veri]nresini istedi. Teklif edilen listeyi
okudu. Başka teklif olup olmadığını sordu. Başka tel<lif rılnıadığından, Divan Başkanlığına Av, Mut]u Tuncel, Divan
Başkan Yardımcılığına Adem Mecit, Katip iiyeliğe Hatice Ertuğrul, Katip üyeliğe Enes Dönmez, oy toplama
memurliığuna Bedrettin Kızılaslan oybirliği ile seçildiler, Divan heyetine toplantıyü yönetmek, toplantı tutanağını
tanzin ve imza etmek için oybirliği ile yetki verildi.
Başkan ÖZara, Divan heyetini yerlerini almak üzere davet etti.
Divan Başkanı Av. Mutlu Tuncel "Salın Darende Belediye Başkanımız, Sayın Çukurova Kaymakamımız, Sayın Kurucıı
Üyelerimiz ve değerli dostlarımız sizleri saygı ve sevgiyle selamlıyorum hoş geldiniz" diyorum dedikten sonra
"Gündem nıaddesinde saygı duruşu ve İstiklal Marşı okunması var. Atatürl< ve şehitlerimiz, , Ü]kemizin kurucuları ve
tüm geçmişlerimiz anısına sizleri saygı duruşuna, arkasından İstiklal Marşı okumaya davet ediyorum" dedi. Saygı
duruşundan sonra İstiklal Marşı okundu.

GÜNDEM MADDE 3
Divan Başkanı Av, Mutlu TUNCEL açılış konuşmasını yapması için tsaşkan Nadir Özata'yı kürsüye davet etti. Başkan
Nadir ÖZATA "Değerli Darende Belediye Başkanımız, değerli Çukurova Kaymakamımız ve değerli Kurucularımız,
hepinizi Vakfımızın Yönetim Kurulu ve diğer organiarımız adına saygı ve sevgilerimle selamlıyor, katı]ım gösterdiğiniz
için teşekkür ediyorum "dedi.

Vakfımızın 2022 Yılıı Olağan Mütevelli Heyet Toplantısına hoş geldiniz. Vakfimızın 2022 Yılıı Oiağan Mütevelli Heyet
Toplantısının 26.02.2023 tarihinde Pazar günü kahvaltı ikramı ınüteakip saat 11.30-15.00'da Anemon Otel'de
yapılacağı tarafınıza bildirilmiştir. Ancak 06.02,2023 tarihinde yaşanan Kahramanmaraş merkezli korkunç deprem
felaketi sebebiyle gerekli çoğuniuk temin edilemeyeceğinden lrem toplanma tarihimizi öteleyip hem de kahvaltı
programı iptal etme zorunluluğumuz hasıl olnruştur. Bu sebeplerle toplantıda yapılan değişik}ilder ikinci bir
bilgilendirme mesajıyia toplaı,ıma tariiri olarak belirlenen 05.03.2023 tarilıi tarafınıza bildirilmiştir. ÖnceIikle yaşanan
felaket için hepimize geçmiş olsun, vefat eden yakınlarımıza ve tüm vataırdaşlarımıza A]]ah'tan rahmet, yaralılarımıza
ise acil şifalar dileriz. Depremin yaratmüş olduğu yaralari hep birli}cte saracağız inşallah. Depremin ilk gününden şu
ana kadar az da olsa yaralarımızı sarmak için, Adana şehir hastanesinde tedavi olan çocukların giyecekleri kıyafetleri
oimadığını duyduk ve kıyafet yardımı yaptık, kulianacakları ter]ikleri olmadığını duyduk ve bir hayırseverimizi
yönlendirerek terlik ihtiyacının karşılanmasına yardımcı olduh Kahramanmaraş'ta ekmek ve su sıkıntısı olduğıınu
duyduk ve oraya giden araç bularak ekmek ve su dağıtımını yapılnıasıırı sağiadık, Darende Belediyemiz aracılığı ile
Darende'de dağıtılmak üzere gıda yardıml yaptı( Yönetim kurulu üyeıniz Kadriye Giizel hanıının gayretleri ile
Hatay'dan gelen depremzedelerin barınınası için Turgut ailesine ait Kocavezir semtinde bulunan 3 katlı evi sizlerin de

destekleri ile döşeyerek depremzedelerin kullanıııınahazlr hale getirdik. Bunlar ilk sırada yaptığımız yardtmlardır,
Sizlerin desteği ile inşallah ulaşabileceğimiz ailelerin sayısı kat ve kat artacaktır. Tekrar hepinize geçmiş olsun diyerek
bu feiaketin yaralarının bir an önce sarıimasrnı dileriz. 2022 yılıınd,a yaptığımız faaiiyetleri rakamları ile bir}ikte
birazdan ayrıntılı bir şekilde sizlere sunacağız, Bildiğiniz izere Vakfimızın kuruluşundan bugüne kadar Nevzat
Buyurgan Bey ve ben yönetimde görev aldık. Bu dönem sadece ben ve Nevzat Bey, seçim yönetmeliğimiz gereği ve
gençlerimize fırsat vermek için yönetinıden ayrılma kararı aldık. Hepinizin huzuruncla öncelikle Sayın Nevzat beye
vakfımıza yaptıkları katkılaidan dolayı ve yönetimde olduğumuz sürede bizimle birlikte çalışan arkadaşlarımüza
katkı]arından dolayı teşekkür ederim. Bizim ismimiz Yönetimde olmayacak ama bizler yönetinde varmış gibi vakfimız
için çalışmaya devam edeceğiz. Tekrar hepiniz hoş geldiniz, hepinizi saygü ve sevgilerimle selamlıyorum." Dedi.

Divan Başkanı Darende Belediye Başkanı İsa Özkan'a söz verdi. İsa Özkan, "DASEV'in Olağan Mütevelli Heyet
Toplantısının vatanımıza hayırlı olmasını gönülden niyaz ediyorum. Öncelilde ülkemizin geçirm§çlduğu
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deprem felaketini Rabbim bir dalra böyle kuweti bir şekilde ülkemize yaşatmasın diye dua ediyoruz. Bu f'elaketi
uılutnıaz i-sek, bundan sonra üikemizin şekillenmesinde ferdi olarak, idareci olarak ders alarak böyle fe]aketleri daha
az zarar|a geçiririz, Rabbim bir daha böyle bir süreci biz]ere yaşatmasın. Darende Belediyesi o]arak brından sonra
gelecek idareciler unutmasın diye birçok yerde kaybettiğimiz yaklaşık yüze yakın Darendeli hemşerilerimizin
isimlerinin yazılı olduğu bir anıt yaptırmayı düşünüyoruz. Tekrar bu vesileyle hayaünı kaybedenlere Rabbimden
rahmet, yaralılarımıza acil şifalar diliyorunı. Bu felaketi bizlere bir daha yaşatmasın diye dua ediyoruz.
DASEV, Darende'miz, Adana'mız, ve ül]<emiz için gerçekten önem verdiğimiz bir vakıf. Nazım Turgut başta oimal<
tizere emeği geçen kurucularımıza, emek veren ve katkı sağlayan tiim lremşerilerinıe gönüldeıı teşekkür ediyorum.
Ben de DASEV'i çok önemsiyorum, DASEV'in benim için en önemli özelliklerinden biri gerçekten şeffaf, incelenebilir,
sorgulanabilir bir vakıf olmasıdır, Verdiğiııiz her kuruşun hesabıııı 10 sene sonra da sorsantz nereye harcandığının
cevabını alabilirsiniz. Birçok yardım kuruluşunda böyle bir özellik yok, DASEV'in her tarafi şeffaf, idarecisinin de
yöneticisinin de ınaaşınıır olmadığı gönüllülük esası ile çalışan bir vakıf. Bunun için de hymetli heınşerilerime
gönülden teşekkür ederiın. Keşke Türkiye'de birçok vakıf sistemi böyle çalışmış olsaydı. Biitün Darendelilerin
hayırsever özelliği var, güzel şeyler yapıyorlar ama DASEV'e biraz daha ağırlık verip bir araya gelip böyle bir vakıf
aracılığıyla daha iyi hizmetler sunmasü sağlanabilir. Yapılan şeyler çok güzel. Belediye olarak kendi yöremizde de bile
DASEV aracılığıyla 5000 aileye gıda yardımı yapıyoruz. Her yıl araçlarımızı Adana'ya gönderiyoruz. DASEV'in
yetl<ilileri ve Darendeli Gıda işi yapan zengin işadaınları araciığı ile yardımlarını Darende'ye gönderiyorlar. Nerede
başımız dara düşse DASEV'den yardım istiyoruz. DASEV'de bize bu konularda yardımcı oluyor. Allah razı olsiın. İlk
olarak Darende'ye bir yüksekokulu yaptık, Başta Nazım 'Iurgut amca, Sadi Sürenkök ağabey, M. Nevzat Buyurgan
ağabey Darende'ııize bir yüksekokul kazandırdı. Yaklaşık 500 civarında öğrencimiz var, Heırı Darende'nin
ekonomisine hem kültürüne henı de tanıtımına katkısı çok büyük. Bu da DASEV'in öncülüğtinde oldu. Bu yıl başımıza
bir deprem felaketi geldi. Evlerine giremeyen 500 ailemizi Darende Bekir llıcak Meslek Yüksek Okrılu yanındaki
Rönesans Eğitinı Vakfı adına Dr. Erman ]lıcak beyin yaptırdığı öğrenci yurtlarında barındırdık. Çok şükür Darende'miz
bu depremi çok az hasarla ve insan kaybı olmadan atlattık, Saat 4:17'de olan depremden yaklaşık bir saat gibi kısa
zamanda Darende'deki insanları taziye evlerinde misafir ettik Saat 5:30 gibi çrırba ikramında bulunduk. Deprem için
İstanbul'dan hemşerilerimiz 300 kamyon civarında yardım gönderdi. Darende'nıizin ilıtiyaç fazlasını biz de E]bistan,
Malatya ve K. Maraş'a yönlendirdil<. Depreıırin yoğun olduğu yerlerde DASEV daha aktif olnıak isterse biz gerekli
insan gücü ve personelle katk yapabiliriz. Darendelilerin yardımsever özelliklerinden dolayı iftar ediyorum.
Yardımlarımızı DASEV aracılığıyla yapaiıın, bizlere ne görev düşüyorsa yapalını. DASEV'in taaliyetlerini genişletelim
"dedi.

Divan Başkanı Çukurova kaymakaıııı Mustafa Kaya'ya söz verdi. "DASEV'in müteve]li heyeti ve çok kıymetli
Darendeliler bugün yapılan Genel Kurulun hem Darende hem de ülkemize hayırlı uğurlu olmasını temenni ediyorum,
hepinize saygılar sunuyorum, Sayın Darende Belediye başkanım birçcık konuyu çok güzel ifade etti. Öncelikle, DASEV
ülkemize çok ciddi katkılar sağlayan vakıflardan bir tanesi. DASEV'i Adana'ya gelmeden önce de isiıı olarak
duyuyordu[ ancak bir türlü tanışma şansımız olmadı. Adana'da göreve başladığım 2020'den iiibaren Pandemi ile
uğraştık, Pandemiden kaynaklı DASEV'in olağan genel kurulu geniş çaplı yapılamadı. 26 Şubat'ta geniş katılımlı olağan
genel kurul yapılacaktı, o da ınaalesef Kahramanmaraş merkezii deprem hepimizin ayarlarını bozdu diyebiliriz.
Ülkemizin yaşadıfu en büyük felakette 45.000 Vatandaşımızı kaybettik on ilimiz etkilendi. Bu çapta ve büyükiükte
daha önce yaşanmış büyük bir afet tarihimizde yok bunu yaşayan bir dtineme denk geldik. Hepimiz için çok üzücü ve
zor bir süreçti. Çukurova ilçesi olarak biz de büyük acılar yaşadık. Adana'da en çok etkilenen Çukurova oldu sadece

Çukurova'da 416 vatandaşımızı kaybettik. Topiaın 11 adet en az 13 katlı oimak üzere binamız yıkıldı. Ü]ke olarak
bugünleri inşallah atlatacağız. Biz büyük bir Devlet ve büyül< bir nrilletiz, Milletin o seferberliğini çoI< fazlasıyla
gördük. Oto yollarda saniyede bir tır geçtiği zamanlar oldu. Sadece Türkiye'de değil dünyanın birçok noktasından
yardım seferberliği başladı. Devlet ve mil]et o]arak bu yaraları saracak ve bunun üstesinden geleceğiz inşallah. En
öneınli husus]ardan bir tanesi de böyle afetlerden ders çıkartabilmek. Bu boyutta bir depremi bir daha yaşadüğümızda
bu kadar caıı kaybı vermememiz gerekir. Bundan yeterli dersleri çıkartacağız. Böyle bir afet yaşadığımızda inşallah
bundan çok çok dalıa az kayıpla bunun üstesinden geleceğiz. Mütevelli Heyet toplantınıza katılarak sizlerle tantşma
fırsatı yakaladını hepinize saygılar sunuyorum. Ben bir yaşından itibaren Darende kültürünü alarak Ankara'da
büyüdüm. Darendelilik komşuluk demek, Darendelilik yardınılaşnra demek. Darendelilik büyük gönüllülük demek,
eşine dostuna sahip çıkmak, fakire fukaraya kol kanat gelmek demektir. Ben böyte gördüm büyüklerimden.
Dolayısıyla bu amaçla kuru]an bir yapı DASEV. DASEV vakfı eğitim konusunda daha büyiik katkılar sağhyor, Burada bu
kadar güçlü Darendeli varken bu vakfin daha güçlü olması lazım, daha güçlü bir DASEV bekliyorum, her kuruşun
hesabını vermesi olağanüstü güzei bir şey. Tüm vaj<ıf]arın her aldığı yardımın hesabını verebi]mesi gerek. Bundan
dolayı DASEV'i tekrar tebrik ediyorum ve teşekkür ediyoriım, bu kadar şeffafken bu kadar her kuruşun hesabını veren
bir vakfın bu kadar güçlü bir Darendelinin olduğu yerde toplam yapılan yardımların da biraz daha güçlü olınasını
gerektiğini düşünüyoruırı. Çünkü bu kadar faz]a Darendelinin olduğu oftamda inşallah önümüzdeki dönenrde daha
güçlü bir yapı daha da büyÜyen DASEV i]e bir arada bulunuruz. Ben yönetimde emeği geçen ll.Başkan M,Nevzat
Buyurgan beye ve Başkan Nadir Özata beye teşekkür ediyorum, saygılar sunuyorum yeııi yönetinıe de şinıdiden
başarıiar diliyorum, hayırlı uğurlı,ı olsun diyor saygılar sunuyorum" diyerek sözlerini bitirdi.

GÜNDEM MADDE 4
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Divaıı başkanı,2022 yılı Faaliyet Raporunu ve2022 Yılı Bilançosunu okıımak üzere Başkan Nadir Özata'ya söz verdi.
2022 Yı|ı Faa}iyet raporu, 2a22 Yılı Bilançosu ayrı ayrı Başkan Nadir ÖZATA tarafından okundu. 2022 yılı Denetim
Kurulu raporun]J okumak üzere Aysel Atilla kürsüye davet edildi. Denetim Kurulu raporu Aysel ATİLLA tarafından
okundu.
Divan Başkanı Av. Mutlu TUNCEL "Yönetim Kurulu'nun faaliyet raporu, bilanço ve gelir tablosu hakl<ında söz almak
isteyen var mı diye sordu, Söz alan olmadı.
Divan Başkanı, DASEV 2022 yılı Yönetim Kuruirı Faaliyet Raporu, 2022 yılı Bilançosu, Gejir tablıısuııu ayrı ayrı ibraya
sundu. 2022 yılı Faaliyet Raporu, Bilanço ve gelir tablosu oy birliği ayrı ayrı ile ibra edildi.
Denetim Kurulu Raporu ibraya sunuldu. Denetim Kurulu raporu oy birliği ile ibra edildi.
Divan Başkanı Av. Mutlu TUNCEL, DASEV İktlsadi İştetmesi'nin Faaliyet Raporunun ve bilançosı.ınun okunması için
Aysel Atilla'yı kürsüye davet etti. Raporların okunmasından sonra, Divan Başkanı söz aimak isteyen olup olmadığını
sordu. Söz alan olmadığından, raporlar ibraya sunuidu.
DASEV İktisadi İşletmesi'nin 2022 yıiıı Faaliyet Raporu, bilançosu oy birliği ile ibra edi]tli.

GÜNDEM MADDE 5
Divan Başkanı Av. Mutlu TUNCEL 2023 yıliı iş programı ve bütçesini okumak üzere Hamit Kubat'a söz verdi. Haınit
Kubat 2023 Yı}ı İş Programını ve bütçesini tektek okudu.
Divan Başkanı Av. Mutlu Tuncel 2023 yılıı iş programı ve bütçesi hakkında söz almak isteyen olup olmadığıni sordu.
Söz almak isteyen olmadığından, 2023 yılı iş programı ve btitçesini ibraya sı-ındu. 2023 yılı iş prograını ve bütçesi tıy
birliği ile kabul edildi.

GÜNDEM MADDE 6
Divan Başkanı Av. Mutlu TUNCEL Faaliyet Gideri Kath Payı Bağışı Aidatı konusunun görüşüiınesi için M, Nevzat
Buyurgan'a söz verdi.
M. Nevzat BUYURGAN "Sayın Divan, Sayın Çul<urova Kaymakamımız, Sayın Darende Belediye Başl<anımız Hoş geldiniz,
Şeref verdiniz. Bizlere güç verdiniz. Ayrıca tavsiye]erinize ve önerilerinize teşekkür ediyorum. İnşallah yeııi
yönetiminıizle öniimüzdeki yıllarda daha güçlü, daha faydalı ve daha güzel işler yapacağınııza inanıyoruz. Bizim
faaliyet gideri katkı payı bağış aidatı diye kurucularımızdan talep ettiğimiz bir gelir kalemimiz var. Bu gelir kalemi,
val<fımızın genel yönetim giderlerinde kullanılmaktadır.
Vakfımızın Yönetin'ı Kurulu üyeleri, Vakfimızın gelirlerinden, ne lrakki huzur ne de maaş gibi bir menfaat
sağlamamaktadır. Vakfimızın kuruluşundan buyana, Vakıf merkezinde üyelere ikram edilen çay, meşrubat gibi
masrafların bedelleri, yine yönetim kurulu ıiyelerinin oluşturduğu bir fondan karşılanmal,tadlr, Yönetim kurulunun
her üyesi o sandığa bağışta bulunur. Yapılan bu bağışlarla alınan çay simit gibi şeylerin ücreti ödenir. Gönül ister ki
bütün vakıflarda ve dernek]erde, bütün sivil toplum kuruluşlarında bu prensip uygulansın. Mesela günümüzde sıkça
duyrıyoruz. Birçok sivil toplum kuruluşunun yönetim kurulu üyeleri astronomik ücretler alıyor. Aylık 50.000-300.000
lira gibi. Bu hakikaten sivil toplum kuruluşlarının amaçlarına ve kurııluş gayelerine aykırı bir şey davranıştır. Vakıflar
ticari bir işletme değildir. Bu sebepten inşallah faaliyetlerimiz süresince bıı prensibinıize uyacağız,
Gündem nıaddesinde yer alan Faaliyet gideri katkı pap bağş aidatı o]arak kurucularımızdan geçtiğimiz yıl her ay 200
TL gibi ktiçük bir bağış aidatı topluyorduk. Bunun]a da büyük ölçüde personel SGK giderleri, kırtasiye vs. gibi diizenli
giderleri karşılamak üzere kullanıyoruz. Bu yıl aidah 400 liraya çıkarmak istedik ama şu anda bu aidatları ödemeyen
kurucularımız var, çok da arttırmak istemiyoruz. Aidatı 250 TL. olarak 2023 yı|ında katkı payı bağış aidaa olarak
toplanmasını da Sayın Divan lıaşkanımızdan rica edeceğiz, lütfen teklifimizi oya sunalım" dedi.
Divan başkanı Av. Mut]u TUNCEL, "Sayın başkan teşekkür ediyorum. Tabii ki de talebiniz izere 2023 yılı faaliyet gideri
katkı payı bağış aidatının 250 liraya yükseltilmesini oyaya sundu. 2023 yılı faaliyet gideri katkı payı bağış aidatının
250 TLlAy olarak ödenmesi oy birliği ile kabul edildi.

GÜNDEM MADDE 7
Organizasyon şemasının görüşülmesi için Mehmet M. Sungur'a söz veri]di.
Mehmet M, SUNGUR 0rganizasyon Şemasını tek tek okudu,
Divan Başkanı Av. Mutlu TUNCEL Organizasyon Şeması hakkında söz almak isteyen olup olmadığını sordu. Söz almak
isteyen olnıadığından, Organizasyon Şenrasını onaya sundu. Organizasyon Şeması oy biriiği ile kabul edildi.

GÜNDEM MADDE B
Gündemin B. Maddesinde Vakfımıza arsa temini ve taşınmaz sahn alınması ve saillması konusunda Yönetim Kuruluna
yetki verilınesi konusunda konuşmak üzere M. Nevzat Buyurgan'a söz verildi.
M.Nevzat Bı.ıyurgan "Değerli kurucularımız, ünutat olarak her yıl bu gündem maddesi konusunda aynı kararı alıyoruz.
Çünkü vakıf senedimiz gereği vakfımıza herhangi bir taşınmaz alabilmemiz için mütevelli heyet kararı gerekiyor. Bu
sebeple güvence olarak her yılın genel mütevelli heyet toplantısında bu kararı alıyoruz, Tekrar tekrar mütevelli heyeti
toplamamak adına. Bu bakımdan vakfimıza taşınmaz alınması konusunda yönetim kuru]una yetki verilmesi hususunu
da Sayın divan başkanımız oylarınıza sunacaktır, Teşekkür ediyoruın "dedi.
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Divan başl<anı Av. Mutlu Tuncel vakfıınıza arsa temini ve taşınmaz alınınası ve satılması hakkında yönetim kuruluna
yetki verilmesi hususunu oya sundu. Vakfa arsa temini ve taşınınaz alınıııası, satılınası konusuııda Yönetinr Kuruluna
yetki verilınesi oy birtiği ile kabul edildi.
Darende Belediye Başkanı İsa Özkan "Darentle de arsa isterseniz yardımcı olmak isteriz dedi."
M. Nevzat Buyurgaır, İsa Özkan beyin önerisini Mütevelli Heyet'e duyurdu, " İsa Özkan'a teşekkür ederiz" de«ii,

GÜNDEM MADDE 9
Divan Başl<anı Av. Mutlu Tuncel, Gündeminıizin 9. Maddesi Vergi Muafiyeti başvurusu hakkında görüşme, seçim
yönetmeliği ve vakıf senedi tadili konusunda konuşmak üzere M. Nevzat Buyurgan'a söz verdi,
M. Nevzat Buyrırgan "Değerli kurucularımız biliyorsunuz Vakfimıza vergi muafiyeti verilııresi krıniısunda yıllardan
beri uğraşıyoruz, İlk başvurumuz 2012 yılında yapıldı, o zaman biiiyorsunuz hükümet sistemi farklıydı bakaıılar
kuru]u vardı.9 Temnuz 201B'de Bakanlar Kuruluna son verildi, Son Bakanlar Kurulu toplantısında Naci Ağbal'ın bir
imza eksiği ile vergi muafiyeti almayı başaran-ıadık. Buna rağmen biz tabii ki vergi muafiyeti alma konusundaki

çalışmalarımıza devan"ı ediyoruz. Geçtiğimiz yıi 03 Temmuz2022 tarihinde, Hazine ve Maliye Bakanlığı Gelir İdaresi
Başkanlığı'na tekrar başvuruda bulunduk, Başvurumuzun ilerleyen süreçlerinde Ge]ir İdaresi Başkanlığı ile
görüştüğümüzde vakıf senedimizin üçüncü maddesinde bir değişiklik yapmaınız gerektiği tarafımıza bildiritdi.
Yapılması istenen değişiklik kısaca şu şekilde ifade edilebilir. Vakıf senedinıizin üçüncü maddesine bir el< madde
eklenmesi isteniyor. Ek madde ile Vakfimızın bizzat ticari faaliyet yapmayacağı hususunun beyan edilmesi isteniyor.
Brına gerekçe olarak da vergi muafiyeti de alınış bazı vakıf ve derneklerin ticari faaliyet]erini bir iktisadi işletme veya

şirket kurarak değil de bizzat vakıf veya dernek olarak ifa ettikleri, vakıf ve derneklerin kar amaçlı faa}iyette
bulunamayacaklarını, brı hususunda gelir ve kuruınlar vergisi mevzuatina aykırı olduğunu ileri sürme]<tedirler.
Örneğin kar etmek amacıyla bizzat kreş açıyor, anaokulu yapıyor, dershane açıyor, bunları da vergi mükellefi
olmaksızın vergisiz olarak yaptıkları için bir sürü sıkıntı yaşanıyormuş. Vakıf senetlerinde ticaret faa}iyeti
yapabileceklerine dair henı bizim, hem de diğer vakıfların vakıf senedinde ticari faaliyet yapacağına dair madde var
ama iş uyguiamaya geldiği zaman gelir idaresi başkanlığı diyor ki sizbizzat yapamazsınız bir ticari işletıne kurup
onun]a yapabilirsiniz. Bu sebepten bizden de vakıf senedimizin üçüncü nraddesindeki vakıf amaçları hakkındaki
maddesinde bir değişiklik yapılmasının istediler. Değişiklik metnini birazdan bilgilerinize sunacağım. Noter tastiki ve
mahkeme onayından sonra değişiklik metnini Hazine ve Maiiye Bakanlığı gelir idaresi başkanlığına göndereceğiz.
2022 yılında yaptığımız yeni başvurumrız ile ilgili olarak, Ge]ir ldaresi Başkanlığının istediği bütün şartları yerine
getirmiş duruındayız. Bahsedilen madde değişikliğini gönderdikten sonra bir aksiiik olmaz ise vergi muafiyetine hak
l<azanacağımıza inanıyoruz, Bildiğiniz gibi, vergi muafiyeti alınmasının vakıflara birçok faydası var. Taşıı-ımaz
alımında, ihalelere girerken, daha sonraki yapılacak faaliyetlerde Vakfımıza ayrıcalıklar sağlanıyor. Örneğin şu anda
üniversiteler yurtlarını bizzat kendileri işletemiyor, özellikle 500 öğrenciden az olan öğrenci yurtlarının yönetimi
vergi muafiyeti a]mış vakıflar tarafından yapılıyor. Bunun dışında vergi muafiyetinin başka ayrıcalıkları da
bulunmaktadır. Değişiklik metnini aşağıda bilgilerinize sunuyorum. Divan başkanımızın yönetimimizin bu talebini de
oylarınıza sunmasını rica ediyorum" dedi.
Aşağıda belirtilen değişiklik metni okundu:
"Adana İli, Seyhan İlçesi, Kayalıbağ Mahallesi, Seyhan Caddesi, Ateş İşhanı Kat:4 Seyhan- Adana adresinde iken, halen
Mahfesığmaz Mahallesi, 79t23. Sokal1 Akgül 3 Sitesi, no:Z, A Blok Asnıa kat, daire no: 25 Çukurova -Adana adresinde
faaliyette bu]unan, Vakıflar Genel Müdürlüğü'nün 5134 sicil numarasında kayıth olaıı, Adana 10. Noterliğince
27.06.200B tarih ve 11920 Sap ile tastik edilen, Adana 1. Asliye Hukuk Mahkenresi'nin 05.0B.200B tarilı ve 2008/301
Esas,200B/23B Karar Sayılı Gerekçeli Kararı ve 2B.OB.200B tarihli Tavzih kararı ile onaylanan, yine Adana 10.

Noterliğince 06 Mart 2017 tarih 1,4912 sayı ile tasdik edilen, Adana 1. Asliye Hukuk Mahkemesi'nin 02.05.2017 tarih,
2016/634 Esas- 2017 /250 Karar sayılı gerekçe}i kararı ile onaylanan, DARENDELiLER KÜLTÜR SAĞL]K VE EĞİTiM
VAKFI unvanlı Vakfımızın vakıf senedinin bazı maddelerinde aşağıda belirtildiği şekitde değişi}dik yapılmıştır.
VAKFIN AMACI
Madde 3- Vakfın amaçları aşağıda belirtilmiştir:
3. Maddenin [h] fikrasından sonra (i] fikrası eklenmiştir.
i- Vakıİ 3, Maddede belirtilen amaçları içindeki faaliyetlerinden, her hangi birini gelir ve kar amacı için yerine
getirmek isterse, bu faaliyetini bir veya birden fazla iktisadi işletme ve benzeri ticari teşebbüs kurmak suretiyle yerine
getirecektir."
Divan başl<anı, Vakıf Senedinin 3. Maddesine yukarda ol<unaıı {iJ bendlni eklenmesini Mütevelli Heyetin oyuna sundu,
Oybirliği ile kabul edildi.
Vakfımıza vergi muafiyeti tanınması konusunda gerekli başvurunun yapılması yapılan tıaşvurumuzun ilgili kurum ve
kurulı.ışlar nezdinde takip ve sonuçlandırıln-ıası konusıında Yönetim Kurulıına yetki verilmesi oy birliği ile
kararlaştırıldı.
Vakfımızın seçim Yöııetmeliğinin 2. Maddesinin ikinci paragrafına, 3, Maddesinin birinci, ikinci ve üçüncü
maddelerine ekleme yapılması ile ilgili değişiklikler okundu,
Divan Başkanı, belirtilen değişiklikteriır yapılınasını Mütevelli Heyet'in onaytna sundu. Oybirliği ile kabul edildi,
Yönetim Kuruluna gereğinin yapılması için yetki verildi.
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Divan Başkanı Av. Mutlu TUNCEL, vefat ve istifa nedeniyle aramızdan ayrılan kurucularımız hakkında karar alınması
için Aysel Atilla'ya söz verdi.
Ayset ATİLLA Vakıf senedinin B.maddesini okudu. "Mütevelli heyet üyeleri, kendinden sonra görev yapınak üzere
yerlerini almasını istedikleri üç kişinin adını önceden yazılı olarak verirler. Ö]ünr, istifa veya başka bir nedenle
üyelikten eksilme olduğunda, mütevelli lıeyet üyeliği, listedeki sıraya göre birinci sıradan başlamak üzere adaylara
teklif edilir. Mütevelli heyet üyelerinin aday bırakmamaları veya adaylardan lıiçbirinin görevi kabu] etmenreieri
halinde, boşalan mütevelli heyet üyeliğine seçim, mevcııt mütevelli heyet üyelerinin üçte iki çoğunluğunun kararı ile
dışarıdan yapılır.
17.12.2022 tarihinde Vefat eden kurucu üyemiz Selahattin Yuvalı'nın varisleri ile temasa geçilerek, Kurucu Üye olarak
adaylarının yazılı olarak bildirilmesi istenıniştir. Yazıh bildirim gereğince, vefat eden kurucumuz Selahattin Yuvalı
yerine oğlu Niyazi Yuvalı'nın kurucu üyeliğe lrabulü hakkındaki Yönetim Kurulu'nun 1,3.02,2023 tarih ve 109/4 sayıh
kararı Mütevelli Heyetimizce oybirliği ile kararlaştırı}mıştır.
Kurucu Üyelerimizden Key}ııclır Erdoğan' ve Hamit Önder Sürenkök dilekçe vererek kurucu üyelikten ayrılmak
istediklerini Vakfımıza bildirmişlerdir,
Kıırucu tiyelik için başvuru yapan dört aday arasından Yapılan seçim sonunda en tazla oy alan iki kişi belirlenmiştir.
Kurucu üyelerimizden Keyhıdır Erdoğan yerine Kurtuluş Şengül'ün, Hamit Önder Sürenköl< yerine Hatice Ertuğrul'un
Kurucu Üye olarak kabul edilmesi ve kararın Mütevelli Heyet'in onayina surıulması hakkındaki Yönetinr Kı_ırulu'nun
01,.11,2022 tarih ve 102/'J. sayil,ı kararı oy birliği ile uygun görü}müştür,"
Divan Başkanı Av. Mutlu TUNCEL, vefat ve istifa nedeniyle aramızdan ayrılan kurucular yerine teklif edilen isimleri
onaya sundu, Yukarıda belirtildiği şel<ilde vefat ve istifa sebebiy}e l<urucu üyeierin yerine teklif edilen yeni üyelerin
kabulü oy birliği ile uygun görüldü.

GüNDEM MADDE 11

Divan Başkanı Av. Mutlu Tuncel, " Yönetim Kurulu ve Denetim Kurulu seçimi için teklif var mı" diye sordu. Bloi< tek
liste Divan Başkanına srınuldu, Başka teklif olmadığından, Divan başkanı listeyi tek tek okudu. Yönetim Kurulu ve
Denetim Kurulu asil ve yedek üyeleri aşağıdaki listede belirtildiği üzere Mütevelli heyetin onayına sunuldu Yönetim
Kurulu asil ve yedek üyeleri ile Denetim Kı.ırulu asii ve yedek üyeleri oy birliği iie seçildiler.

05.03.2023 TARİHLİ MÜTEVELLi HEYET ToPLANTISINDA SECiLEN
YöNETiM KURULU AsİL VE YEDEK üyE ı-isrusi

ASiL ÜYELER YEDEKÜYELER

1.HAMİT KUBAT 1.MEHMET ERBAŞ

2.AHME,| COŞAR 2 GÖZDE Klt,lÇ

3.ALi UĞURLUAY 3,HASAN KARAKAYA

4.KADRİYE GÜZEL 4.CAHiT BENLi

5.iMAM GAZAL| HIRADAĞI s.H.HüSEYİN ATiLLA

6.MEHMET M.SUNGUR 6.ASLIHAN SÜRMEZ

7.ABDURRAHMAN oRUÇ 7.ERCAN KARAKAYA

B.HATiCE ERTUĞRUL B.LÜTFÜ KARAKAYA
g.MURAT TURGUT 9.BEDRETTIN KIZILASLAN

DASEV DARENDELİLER KÜLTÜR SAĞLlK VE EĞiTiM VAKFI,NIN
05.03.202 3 TARiH Li M ÜTEVELLi H EYET ToP LA N,],i S l N DA sEÇi LEN
DENETiM KURULU AsiL VE YEDEK ÜYE Lis,tESi

ASiL ÜYELER YEDEK ÜYELER

1.MUSTAFA ÖZGÜVEN 1.ÖMER FETTULLAHOĞLU

Z.NADİR ÖZATA 2.ADEM MECiT

3.M.NEVZAT BUYURGAN 3,SÜLEYMAN SEZCiN

GÜNDEM MADDE 12

Divan Başkanı Av, Mutlu TUNCEL, dilek temenniler ile ilgili ıılarak söz almak isteven olup o1madığınr sordu.
Başkan Nadir ÖZATA söz alarak "DASEV Val<fı 2008 yılıııda Hacı Nazım Turgut abinin bayraktarlığında E. Ayhan
Erden'in destekleriyle kurulmuştur. O gün meşale yandı, bugün 2023 Yılında 15. Yılını kutluyoruz. Yani DASEV doğdu,
DASEV gelişti, DASEV ilkokula gitti, ortaokula gitti, liseye gitti, şu anda üniversitede, Allah kısmet ederse üniversiteyi
de bitirip hayata atılacak. İnşallah sizin desteklerinizle daha da büyüyecek. Biz kurulduğu günden bugüne Nevzat
başl<anla ben DASEV'in yönetinı kurıüunda olduk, Son dönemde benim başkanlığım yaşandı. Maalesef şansız bir
döneme denk yavaş yavaş biten bir Covid-19 hastalığıyla mücadele
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ettik. Allah bir dalıa göstermesin. Tan-ı o bitmişken büyüi< bır deprem oldu, bu depremIe ülkemiz sarsı]dı ve büyiik bir
korku yaşadıh 11 ilimiz harap oldu. Bir arkadaşımız şöyle değerlendiriyor,2 yıl boyunca evirnizden dışarı
çıkarnııyordrık, şimdi ise evlerimize giremiyoruz, Gerçekten iyi bir benzetnıe. Allah bir daha yaşatınasııı bizlere.
Kurulduğu günden bugüne hiçbir emeğimizi esirgemedik. Elimizden geldiği kadar DASEV'i sağlıkh bir kurum lıaline
getirdik, Bu ]<onuda da Nevzat Buyurgan beyin emekleri çol<, gerçekten sağ tılsun biraz önce İsa Başkan bahseitiler
DASEV'in lıesabı veri]emeyecek lıir durrımu yolcur. Hemşerilerimize, Mütevelli Heyetimize, bilhassa İsa Başkanınııza

çok teşekkiir ediyoruz. DASEV'in bı.ıralara gelmesinde çok büyül< emekleri var. Bize okulun kuruluşu için ilk teklifle
bulunduğunda tereddüt etmiştik. Ama bize güç verdi, destek verdi, Darende'ye büyük bir okul kazandırılmasına vesile
oldu. Tabi bunda Hacı Nazım Turgıit abinin de büyüt< bir emeği vaı Allah gani gani rahmet eylesin. Bu pandemi
döneminde de çok heınşerilerimiz rahmete kavuştu onlara da rahmet dileyelim. Son dönemde de DASEV'den
Selehattin Yuvalı kısa süre önce rahatsızlığı sebebiyle kaybeüiği eşinin üzüntüsüyle aramızdan ayrıidı. Allah gani gani
rahmet eylesin. Pandemi döneminde faaliyetlerimiz çok kısıtiıydı, fazla bir etkin}ikte bulunamadık. Yönetim kurulu
üye tespitinde genç üyeleriınize yer verdik. Bu arada Kadriye GüzeI Hanımın önerisiyle yönetinrde kadın üye sayıstılt
artırnıak istedik. Hatice Ertuğrul Hanıma teklif ettik. Hatice Ertuğrul Hanım "DASEV dedemin vakfı diyerek vakıfta
hizmet etmek isterim" dedi.
F'aaliyetlerimizin daha düzenli yürütülebilmesi için, Kurucularımızın faaliyet gideri katkı payı bağış aidatlarını düzenli
ödeınelerini ve DASEV'e destek olma]arını bekliyoruz. Bize ne görev verirlerse yerine getireceğiz ki bundan önceki
yöneticiler de öyle hizmetlerine devam ettiler. Daha önce yiinetimde hizmet eden arkadaşlarımıza da huzuruniızda
teşekkür ediyorum.
Kaymakam bey bütçe lredefinin az olduğunu söyledi, Biz de katılıyoruz. Yeııi yönetimiınizin daha güzel işler
yapacağını, önümüzdeki dönemde vergi muafiyetinin de alınacağına inanıyoruz. Vergi muafiyetinin alınması lıalinde
bağış yapanların bağışiarınt vergiden düşmeleri ınümkün olacak ve daha fazla bağış ve yardım alınacaktır,
Kuruluşumuzdan bu yana yapmak istediğinriz sosyal tesis hedefimize de ulaşnrak mümkün olacaktır inşallah. BeIediye
Başkanımız buradayken bir sitemde bulunacağım. DASEV yönetimi ve kurucularımız Darende'yi hiç akiımızdan
çıkarmıyoruz Darende için elinrizden geleni yapıyorıız. Darende'de hali vakti yeriııde olan iş insanlartmız var. Bu güne
kadar burs verdiğimiz üniversite öğrencilerine her hangi bir maddi katkıda bulunmadılar. Ayrıca, gerek Darende
Bekir llıcak Meslek Yüksek Okulı,ı öğrencileri içiıı ve gerekse okul ve yurt binaları için hiçbir katkı yapmadıIar.
Katıldiğınız için hepinize ayrı ayrt teşekkür ediyorum, İnşallah bundan sonra da hepinizin destekleriyie DASEV'in
daha da başarılı olıııasını sağlayacağız. Hepinize saygılar sunuyorum" dedi,

IL Başkan M. Nevzat BUYURGAN söz alarak "Değerli kurucularımız yönetimden ayrıldık ama gönlümüz sizlerle ve
DASEV'ie beraber olacak. Yeni seçilen yönetim kurulumııza başarılar diliyoruz. Yönetiminriz biraz daha gençleşti, iki
kadın üyemiz oldu. İnşallah yeni yönetimimiz çok daha güzel işler yapacal<lar. Nadir Özata Bey'in de söylediği gibi
vakfımız 2008 plıııda kuru]du ve bugiine kadar vakfımızın kurumsal bir yapıya kavuşınası için uğraştık. Yönetim
kurulu istişare edip birbirine danışarak ortak kararlar]a her zaman doğru kararlar verecektir. Çoğunuz ticaretle
uğraşıyorsunuz, Siz daha iyi bilirsiniz. Dünyada ve ülkemizde uzun yıllar başarı ile faaliyet gösteren ticari kuruluşlar
başta olmak tizere, kurumsallaşan ticari kuruluşlar, sivil toplum kuruluşları, vakıflar ve dernekler uzun yıllar
varlıklarını sürdürmüşlerdir. Yeni yönetimden de kurumsal yapının korunmasını, prensiplere uymasını rica ediyoruz"
Sayın İsa Başkan'a da kuruluşun-ıuzdan bu yana bize verdiği katkılar clesteklerden dolayı huzuruııuzda teşekkür
ediyoruz.
Darende Bekir llıcak Yül<sek Meslek Okulu başarılı bir şekilde eğitimlerine devam ediyoı,, Bu vesileyle Sayııı Erınan
Ilıcak ve ailesine, çok teşekkür ediyoruz. Çünkü lıer öğrenciye 500 lira burs veriyor ve hatta bu sene bunu arttırnıış
olabilirler. Bunun yanında, yüksekoktılun en çok ihtiyacı olan yurt ihtiyacını da i<arşıiadılar ve yurdun bütün
ihtiyaçlarını da araç gereçlerini de karşıladılar ve karşılıyorlar. Ayrıca Malatya'dan günü birlik gelip giden öğretim
üyeleri için yeni bir otobüs alarak Yüksek Okula hediye ettiler. Bu da öğrencilerin okulu tercih etmeleri açısından çok
büyük bir katkı sağlıyor.
Bu yıl ve daha önceki yıllarda da Anemon Otelinde gerçekleştirdiğimiz toplantılarımızın lıer türlü masraflarını
karşılayan Sayın Faruk Bozkut'a teşekkürlerimizi sunarız. Darende Meslek Yüksek Okulunun mütealrhidi de aramızda.
Ona da huzurunuzda teşekkür ediyoruz. Vakfimızın 15. Mütevelli Heyet toplantısının hayırlara vesile olmasını di]er
katılımlarınızdan dolayı hepinize teşekkürlerimi sunarım. Lütfen vakfımıza sahip çıkalınr. "dedi

Divan Başkanı Av.Mutlu TUCEL Vakfa yaptıkları hizmetlerden dolayı lıazırlanan plaketleri ainıak üzere Mehmet
Nevzat Buyurgan ve Nadir Özata'yı sahneye davet etti. Çul<urova Kaymakamı Mustafa Kaya DASEV Başkanı Nadir
Özata'ya; Darende Belediye Başkanı, DASEVVakfı lI. Başkanı M. NevzatBuyurgan'a, plaketlerini takdim etti.

Darende Beiediye Başkanı İsa ÖZXAll söz alarak, "Gerçekten DASEV'e ve Dasev'e destek veren tüm hemşerilerinrize
canı göniilden teşekkiir ederİz. Ben önce tecrübelerime dayanarak şunu da ifade edeyim, DASEV'e yeni kurucu üye
alırken ve yönetim kurulu oluştururken azami dikkat edilmesi gerekir. Vakıflarda ve derneklerde kasasında para
oluırca, kötü niyetli insaıılar buranın etrafında dönüp bu yapıyazaraf verebilir. Bunun ön]emi mutlaka alınsın.
İkinci olarakvergi nruafiyeti deyince, mut]aka DASEV'1n de bunu alması lazınr. Neden derseniz,bizimheınşerilerimiz
çoğunluğu iş insanı. Bunların çoğu da bir vakfa gerek para gerek malzeme verdiği zaman vergi muafiyeti de alırsa

düşer. Hem Darendeli hemşerilerimiz sağlamış o]ur, hem de DASEV için de önemli bir
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katkı oiur. Mutlaka bu vergi muafiyetini a]abi]mek için elimizden ne gelirse yapmamız gerekiyor. Bunu siyasi boyutu
varsa mecliste 10 tane ınilletvekilimiz var, Buna destek olurlar. Çünkü DASEV de lıu vergi muatiyetini hak ediyor.
Bir öııceki dönemde Belediye Başkanı iken, DASEV i]e Kadın Konuk Evi inşa etmiştik. Bu Darende için ve özellikie
köylerden alış veriş için veya başka bir amaçla Darende'ye gelen hanımlara hizmet veren öneınli tesistir. Konuk Hvinin
altındaki 40,000 kapasiteli fırın da Dareırde halkına ucuz ekmek üretn,ıektedir. a6.a2.2023 tarihinde vu]<u buian
depremde Darende halkına lrizmet ettiği gibi, Malatya ve Elbistan'ın da eknıek iiitiyacını karşılaınıştır. Rahnet]i
Nazım Turgut amca, I<adın konuk evinin içini kendi imkanlarıyla döşemiştir. Allah rahııet eylesin. Fırın İnşaatını cla

DASEV i]e birlikte yaptığımız için bir şartname düzenledik. Bu fırın Darende'de fırın olarak çalışacak. Belediye

çalıştırmazsa, kullanım hakkı DASEV'e geçecelç DASEV yetkili olacak. İçindeki nıakinelerin parasını ödemek kaydıyla
bu fırın DASEV'e de geçebilir diye de protokoi imzaladıl<. Bu fırın yaklaşık 10 seııeyi geçti, Darende'mize hizmet
ediyor,2-2,5TL gibi bir rakama 150-200 gr ekmek satıyor. Bu fırın da DASEV'in eseri, Bu fırın Allah nasip ederse
ömür boyu Darende'ınize lıizmet edecek. Belediye çalıştırniaz bırakırsa DASEV'e yükümlülük düşüyor, o zaman
DASEV bu fırını çalıştıracak. Ben tel<rar başta Nazım Turgut amcaya olmal< üzere, Nevzat Buyıırgan abiye, Nadiı, Özatı
abiye, gençlerimize, enrek çeken bütün kardeşlerimize teşekkür ediyor, ölenierimize Allahtan rahmet diliyorum.
Brırada herkes samimiyetle bu işe başladı, inşallah genclerimiz de, saınimiyetle ve özveri ile bunu devam ettirirler.

Çünkü bu basit bir şey değil, bundan sonra kurulması da yapılması da zor. Buna salrip çıkmak gerektiğini
düşünüyorum. Ben tekrar emeği geçen herkese saygılar sunuyorum, teşekkür ediyortım. " dedi.

Divan Başkanı Av. Mutlu Tuncel," bir hı"ıkukçu olarak elbette DASEV'in her daim emrindeyim, yapabileceğim }rer şey
ve yaptıklarıın helali hoş olsun. Ben de çok gurur ve onur duyuyoruııi bı.ı vakfın bir üyesi ve i]l< mütevelli heyetiniıı
kurucu üyesi olaral< görev alıı-ıaktan. Sayın başkanlarınıız Nevzat Bey, Nadir Bey ve diğer yönetim l<uru}u üyelerimizle
birlil<te Darende Bekir Ihcak Meslek Yüksek Okulu'nun İnönü Üniversitesi'ne devri lrakkındaki sözleşmeyi hazırlayan
grup içinde birlikte o sözleşmeyi imzaladık ve yüksekokulun bir başka okul adı altında Darende'den gitmemesi içiıı de
öze1 ayrıcalıklı bir sözleşıne yapt]k, Bunu belirtirken çok gurur duyduğumu brı vakfa çol< inanarak hizınette var
olduğuınu söylemek istiyorum. Sonuç olarak iyi ki DASEV var, iyi ki DASEV'liyim, iyi ki siz dostlarımla burada bu
kadar kötü olayların, oluınsuzlrıkların yaşandığı bı.ı zaman diliminde keyif alarak sizlerie birlikte olmaktan çok mutiu
oldum, katıldığınız için hepinize çok teşekkür ediyoruz, iyi gıinler" diyerek toplantıy bitirdi.
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